
Jaarverslag Communicatiecommissie 2020-2021 

 

Opzet en doel: 

De communicatiecommissie is voor het vierde jaar actief. Het doel is om op een eenduidige en 

correcte manier berichtgeving en nieuwsuitingen vanuit de club te verzorgen. 

Leden van de communicatiecommissie: 

• Alex Molenaar 

• Marlies van Bockel 

• Isabel van Heck 

• Emie van ‘t Zelfde 

• Korstiaan Rietveld 

Helaas heeft Marlies in de loop van het seizoen te kennen gegeven te stoppen bij de 

communicatiecommissie. Gelukkig heeft onlangs Sabrina de Heer (moeder van een jeugdlid) zich 

bereid verklaard zitting te willen nemen in de communicatiecommissie. 

Vergaderingen en onderwerpen: 

Iedere 1
e
 maandag van de maand vergadert de communicatiecommissie. Er wordt gewerkt met een 

agenda en activiteitenlijst. 

In de vergaderingen worden vaste onderwerpen behandeld, zoals: 

• Nieuwsbrief 

• Website 

• Bulkmail 

• Social media 

• Magazine 

Maar ook incidentele onderwerpen komen aan bod. Daarbij valt te denken aan: contacten met LISA, 

evenementen, toernooien en clubactiviteiten. 

Resultaten: 

Zoals voor vrijwel iedereen binnen onze hockeyclub, heeft de Corona pandemie ook op de 

Communicatiecommissie invloed gehad. Zo konden fysieke vergaderingen niet doorgaan, en waren er 

sowieso veel minder activiteiten waarover gecommuniceerd kon worden. De meeste communicatie 

ging uiteraard over de gevolgen van Corona voor de trainingen en wedstrijden. Dit is in samenspraak 

met de penningmeester opgepakt. 

Daarnaast is in het seizoen 2020-2021 door de Communicatiecommissie de Grote Clubactie opgepakt 

en gecoördineerd, het nieuwe scherm in gebruik genomen, en zijn regelmatig nieuwsbrieven 

verstuurd. Tenslotte is deelgenomen aan online sessies van LISA i.v.m. de nieuwe website, die vanaf 

het komende seizoen gefaseerd in gebruik gaat worden genomen.  

 

Namens de communicatiecommissie 

Alex Molenaar 


